

Rosé



DM
Domaine de
MISELLE 

VIN DE PAYS DES CÔTES DE GASCOGNE

CÉPAGE : Syrah

CARACTÈRES ET AVIS DE L'ŒNOLOGUE :

Belle robe brillante, d'intensité moyenne, avec des reflets orangés. Il s'ouvre sur des notes résolument fruitées : fraise, grenade, framboise. La bouche intense vient confirmer cette palette aromatique (fraise, fruits confits) avec une légère finale épicée qui le rend encore plus savoureux. Très bon équilibre fraîcheur, rondeur.

CONSEILS DE DÉGUSTATION : A servir frais, autour de 10°C, sur des grillades, une paëlla. Il vous enchante sur tous les plats à base de légumes d'été ou légèrement épicés tels que tagine, sauté d'agneau à l'ail, poulets aux olives, ravioles, tourtes à la tomate, poissons grillés aux herbes.

VARIETIES: Syrah

SPECIAL FEATURES AND WINE-TASTER'S

COMMENTS: A superb bright colour of medium intensity with orangey glints. The nose resolutely opens up on fruity notes: strawberry, pomegranate, raspberry. An intense mouth developing into strawberry and candied fruits aromas with a light spicy finish which makes it even tastier. It offers a well balanced freshness and roundness.

SERVING ADVICE: Serve chilled at about 10°C, with grilled meat, paella. It will delight you on summer vegetables as well as on lightly spiced meals such as tagine, sautéed of lamb with garlic, chicken with olives, ravioles, tomato pies, grilled fishes with herbs.

